
4. zápis z jednání Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav  
 

9. 3. 2022 
 

Město Soběslav 
 
Přítomni: A. Krejčová, L. Slabý, P. Hejný, J. Klíma, M. Turek, J. Podlaha, T. Šena 
 
Host:  V. Dolanský (České houby a.s.) 
 
Program:   1. Představení záměru rozvoje společnosti České houby a.s. 
  2. Různé 
  
 

1. Představení záměru rozvoje společnosti České houby a.s. 

Členové výboru se setkali s jednatelem firmy České houby a.s., aby představil zamýšlený rozvoj této společnosti 
na území Soběslavi.  
Firma České houby a.s. si nechala zpracovat studii rozvoje výroby a skladování, kterou přestavila členům výboru. 
Záměrem firmy je vystavění nové výrobní haly v území Na Brabci, která by sloužila jako pěstírna žampionů 
s potřebným skladovacím zázemím. Firma chce předložit zastupitelstvu města žádost o odkoupení městských 
pozemků v této lokalitě. K realizaci výstavby nové haly by mělo dojít nejdříve za 2 roky. Členové výboru řešili 
záměr rozšiřování společnosti především ve vztahu přínosu pro město a jeho obyvatele. Připravovaný záměr by 
dle slov jednatele společnosti měl přinést městu nové pracovní příležitosti pro místní obyvatele především 
v oblasti technicko-hospodářských pracovníků. Dále je přínosem vysoká stabilita podnikání v oblasti 
potravinářství, ekonomická a environmentální udržitelnost podnikatelského záměru. Rizika spojená s tímto 
podnikatelských záměrem jsou velice nízká. Od roku 2010, kdy firma ve městě podniká, nevzniklo žádné 
ohrožení pro město a jeho obyvatele v souvislosti s podnikáním firmy. Odpad při pěstování hub není nebezpečný 
a je dále využíván jako organické hnojivo. Co se týče čištění odpadních vod z provozu pěstírny, tak firma zamýšlí 
vystavět další čističku odpadních vod pro nový provoz na svých pozemcích. 
 
 
2. Různé 
Členové výboru dále chtějí projednávat posouzení vlivů na veřejné zdraví v oblasti Průmyslové zóny Soběslav. 
 
 
 
Termín příštího jednání: dle dohody 
 
Zapsala: Michaela Pimperová, 11. 3. 2022 
 
 
 


